



		<p>Tydeliggjøre roller og ansvar, ha forutsigbarhet i hvordan vi jobber sammen. Hva vil vi med Tanum og Kjose menighet, med tunheim, ha noen innlegg og sprut oss hva vi kan og skal være for bygda vår</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Skader på kirkegården etter flom</li> </ul>	
Sak 15/23	Praktisk planlegging	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan skal vi gjennomføre møtene våre? <ul style="list-style-type: none"> <li>• innkalling og referat</li> <li>• møtelengde</li> <li>• sted/er</li> </ul> </li> <li>• åpning og bevertning</li> </ul>	<p>Innkalling og referat er ok Møtenlengde 2 timer som hovedregel Møtene holdes en gang i halvåret i Kjose, de øvrige i prestegården Hvert møte har en kort åpning. Marit lager en plan for dette. Kaffe og kjeks serveres i møtene</p>
Sak 16/23	Div. valg	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Valg av medlemmer og kontaktpersoner til diverse råd og utvalg.</li> <li>• Misjonskontakt: Egil L. Thorvaldsen (Tanum)</li> <li>• Misjonskontakt: Marte Johnsen (Kjose)</li> <li>• Kirkens Nødhjelp-kontakt: inntil videre Marit</li> <li>• Sportskappellets råd: sjekk med Kari og Erling</li> <li>• Vurdere kasserere i begge sokn</li> </ul>	<p>Fortsetter Valgt</p> <p>Marit sjekker om de kan fortsette Vi henvender oss til Tove om hun kan være kasserer for Kjose, Marit sjekker.</p>
Sak 17/23	Utbedring Tanum krk, akustikk	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Utbedring av akustikken i Tanum krk v/Jan Ivar</li> <li>• Akustikken i kirkerommet står ikke i samsvar med det</li> </ul>	<p>Menighetsrådet utformer en søknad til Fellesrådet hvor vi ber</p>

		<p>nye og flotte orgelet vårt. Akustikken er svært dårlig og utbedrende tiltak nødvendig.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Et hinder for akustikken er teppet i midtgangen. Reil (vår orgelbygger gir uttrykk for det samme) og uttrykker at orgelet vil få en helt annen klang dersom teppet fjernes.</li> </ul>	<p>om å få dette vurdert og teppet fjernet.</p> <p>Jan Ivar sender Marit et utkast til søknad.</p> <p>Marit sender søknad til kirkevergen.</p>
Sak 18/23	Årsplan - forberedende arbeid	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Utkast til årsplan for 2024</li> <li>• Kort drøfting av plan og innhold som skal bearbeides videre før vi beslutter årsplanen</li> </ul>	Drøftet, vi avtaler tid for strategisamling på nyåret.
Sak 19/23	Offertildeling 2024	<p>Vurdering av offertildeling for 2024 basert på tidligere tildelinger. Tore sjekker vedr. avtalen Tanum har med NKSS (Laget) i forkant av møtet. Den er noe uklar for oss.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Offerliste 2024 Tanum (vedlegg <a href="#">her</a>)</li> <li>• Offerliste 2024 Kjose (vedlegg <a href="#">her</a>)</li> </ul>	Utsettes til neste møte
Sak 20/23	Eldrelunsi	<p>Forrige MR besluttet å gjennomføre eldrelunsi 9. desember på Tunheim og etablerte en arbeidsgruppe med Berit som ansvarlig.</p> <p>Budsjett: max kr 8000</p> <p>Berit samordner navn og adresselister med Kari E. og Tore bistår med å lage invitasjon. Invitasjonene skal sendes ut innen 18. november.</p> <p>Tore sjekker om Jan Ivar kan være med og spille under lunsjen.</p> <p>Berit inviterer til et lite praktisk arbeidsmøte med noen av oss.</p> <p>Louise, Odd, Tore og Marit er klare for innsats 9. desember</p>	Til oppfølging

<b>Eventuelt</b>	Kirkevert i Tanum  Juleavslutning i prestegården	Alle gjør en innsats for å finne flere kirkeverter  Juleavslutning i prestegården gjennomføres med nytt og gammelt MR i Kjose og Tanum, 6. desember kl 19. Vi inviterer også Tor Inge, Egil, Anne H., Jan Ivar og Bente.  Odd bestiller mat, Anne Marie handler inn kaffe, brus, mv., Tore lager sangark og MR møtes i prestegården kl 1730 for forberedelser og behandling av et par saker.	
<b>Huskeliste for kommende møter</b>		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag til møteplan for 2024 sendes ut postalt.</li> <li>• Vakt på Sportskapellet 17. mars 24</li> <li>• Årshjul for MR-møtene og hva vi skal, kan og bør jobbe med - innspill</li> <li>• Definere en ressursgruppe som kan støtte MR i vårt arbeid (definere et nettverk)</li> <li>• Sjekke juleavslutning med nytt og gammelt MR, ansatte, mm</li> <li>• Forsøksvis ikke ha så mange formelle saker, men ha en god strategidiskusjon ift hva vi gjør</li> <li>• Presentere det nye MR i menighetene</li> <li>• Bør vi også ha et samarbeidsmøte med Sportskapellet?</li> </ul>	
	Takk for i dag!		